
Zápis ze shromáždění členů svazku dne 19.5. 2005 ve 

13,00 hod. na MěÚ Domažlice 

Účast viz.prez.listina. 

Program: 

1. Zahájení  

2. Volba nového předsedy a místopředsedy svazku.  

3. Doplňková volba člena předsednictva.  

4. Přijetí nových členů – obec Rybník.  

5. Informace o činnosti předsednictva .  

6. Projednání a schválení závěrečného účtu a auditu za rok 2004.  

7. Projednání zprávy revizní komise.  

8. Různé.  

9. Usnesení.  

10. Závěr. 

Ad1) Jednání zahájil pan Látka přivítáním členů svazku na domažlické radnici. 

Pan Červenka seznámil zúčastněné s návrhem programu.   Konstatoval, že je 

přítomno 20 členů svazku, čímž je shromáždění usnášení schopné. Program byl 

bez připomínek schválen. 

Poděkoval odstupujícímu předsedovi svazku panu Pazderovi za jeho aktivní 

podíl na činnosti svazku a předal upomínkový dárek. 

Ad2) Pan Červenka přednesl návrh na změny v předsednictvu svazku. 

Předsednictvo navrhuje do funkce předsedy svazku pana Picku. Z členů svazku 

nikdo jiný návrh neměl. 

Pan Látka – uvedl, že pan Picka má velké zkušenosti z práce v komunální 

politice. Pro činnost svazku bude určitě přínosem.  

Pan Picka – uvedl, že obce svazek potřebují zejména k realizaci společných 

projektů. Nemusí jít vždy o projekty velké. Společně např.3 obce mohou využít 

služeb manažera svazku k přípravě a podání projektu. Nezanedbatelné při 

podávání žádostí o dotace je také partnerství svazku s jeho bavorskou částí. 

Svazek je zde proto, aby sloužil členům. Členové však musí svoje požadavky 

uplatnit. Uvedl, že udělá maximum proto, aby svazek fungoval dobře, pokud 

bude zvolen. 

Pan Červenka nechal o návrhu hlasovat. Nikdo nebyl proti, jeden se hlasování 

zdržel. Pro návrh hlasovalo 19 přítomných členů svazku.  

Dále pan Červenka na základě doporučení předsednictva svazku navrhl, aby do 

funkce místopředsedy svazku byl zvolen pan Holeček. Jiné návrhy nebyly. 

Návrh schválilo 19 přítomných členů, jeden se hlasování zdržel. 



Ad3) Pan Picka, který po svém zvolení převzal řízení shromáždění sdělil, že je 

třeba doplnit předsednictvo za odstupujícího pana Pazderu. Navrhl, aby členem 

předsednictva se stal pan Horák-starosta Staňkova. Jiné návrhy nebyly. Pan 

Horák byl zvolen 19-ti přítomnými členy, nikdo nebyl proti, jeden se hlasování 

zdržel. 

Ad4) Obec Rybník podala žádost o přijetí za člena svazku. Žádost byla 

schválena ZO obce.Pan Picka nechal hlasovat o přijetí obce Rybník za člena 

svazku. Přijetí bylo jednomyslně schváleno. 

AD5) Pan Červenka přečetl zprávu o činnosti svazku a předsednictva za období 

leden-duben 2005. Ke zprávě nebyly připomínky. Bude všem členům zaslána 

jako příloha zápisu. 

Ad6) Paní Elisová, účetní svazku , přečetla návrh závěrečného účtu svazku za 

rok 2004. Dále sdělila, že KÚ PK provedl audit svazku za rok 2004 – bez 

připomínek.  

Přítomní členové svazku schválili závěrečný účet a audit za rok 2004 bez 

výhrad. 

Ad7) Pan Janda uvedl, že revizní komise provedla revizi hospodaření revizi 

svazku za rok 2004. Nebyly shledány žádné závady. 

Ad8) Pan Picka informoval členy o průběhu a výsledcích účasti domažlického 

regionu na REGIONTOURU 2005. Účast byla úspěšná, zájem o Domažlicko 

velký. Poprvé byl také připraven společný stánek s tachovským regionem. 

Vzhledem ke zvyšujícím se finančním nárokům na zajištění výstavního stánku 

připravilo předsednictvo dopis všem obcím Domažlicka a Horšovskotýnska  se 

žádostí, aby na Regiontour 2006 přispěly částkou 3,-Kč/obyvatele. Jde o 

prezentaci regionu, která nepochybně má i ekonomické dopady. Požádal 

všechny přítomné, aby tuto aktivitu podpořili.  

Pan Kusý informoval o přípravě projektu cyklostezky v úseku Domažlice-

Havlovice. Pro žádost o dotaci do SROP bylo třeba na pozemky, kde bude 

projekt realizován, uzavřít smlouvu o nájmu s PF ČR, smlouvu o výpůjčce 

s městem Domažlice a dohodu o partnerství s městem Futrh im Wald. Tyto 

dokumenty by mělo shromáždění schválit.  

Dotazy ani připomínky k uvedeným informacím nebyly. 

Ad9) Pan Kusý přednesl návrh usnesení, který byl bez připomínek schválen. Je 

přílohou zápisu. 

Ad10) Jednání ukončil pan Picka s přáním a přesvědčením, že svazek bude 

v dalším období nadále pomáhat členským obcím a přispívat k rozvoji regionu. 

Zapsal Dr.Kusý 

 


